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Kerstin Hopf, voorzitter 

Martine De Raedemaeker, Johan De Vleeshouwer, Zineb El Boussaadani, 

Klaartje Heiremans, Hans Keldermans, Glenn Nason, Patrick Princen, Hamid 

Riffi, Ali Salmi, Rita Van den Bossche, Alexander Vandersmissen, 

commissieleden 

 

 Externen: Hanne Onraedt, adviseur Dyzo 

 

 Ambtenaren: Mathias Vaes, departementshoofd sociale zaken 

 

Verontschuldigd Katleen Den Roover, schepen 

Koen Anciaux, schepen 

Farid Bennasser, Wesley Doms, Johan Timmermans, gemeenteraadsleden 

 

 

Datum 29 februari 2016 – van 19.00u tot 20.00 uur 

 

 

1. Goedkeuring verslag 11 april 2016. 

Goedkeuring verslag vorige vergadering. 

 

 

2. Voorstelling werking vzw Dyzo, vereniging ter ondersteuning van ondernemers 

in moeilijkheden (toelichting door Hanne Onraedt, adviseur bij Dyzo) 

Hanne Onraedt geeft een toelichting bij de werking van vzw Dyzo. 

Presentatie in bijlage. 

 

Vragen van aanwezigen: 

1. Wat zijn goede acties om Dyzo meer bekend te maken? 

De beste manier is om via intermediairen te werken, die gericht doorverwijzen wanneer 

een ondernemer in moeilijkheden begint te geraken. Een belangrijke doelgroep hiervoor 

vormen de boekhouders. Zij waren ook talrijk aanwezig op de info-avond van vorig jaar 

in het Sociaal Huis, dus er is zeker interesse bij veel van hen en we moeten hier verder 

op voortbouwen. Daarnaast is het belangrijk om laagdrempelig te werken, vandaar de 

insteek van gratis consultaties in het Sociaal Huis. 

2. Waarom komen ondernemers in moeilijkheden moeilijker in aanmerking voor leefloon? 

Ze moeten in essentie aan dezelfde wettelijke voorwaarden voldoen, maar de 

voorwaarde van behoeftigheid is veel moeilijker in te vullen dan bij mensen in 

loondienst. Dit is hoofdzakelijk ten gevolge van een gebrek aan transparantie, vooral 

doordat het de boekhouder is die dit moet aanleveren en hij/zij vaak al niet meer 

betaald is. Daarnaast speelt vaak ook vermenging van privé en onderneming een rol. 

Sinds Dyzo actief is in Mechelen, doen evenwel ook de maatschappelijk assistenten van 

het Sociaal Huis een beroep op hen in dit kader en dat heeft de drempel wel al 

aanzienlijk verbeterd. 

3. Zouden schoolverlaters niet beter eerst een paar jaar meedraaien in een zaak vooraleer 

zelfstandige te worden, zeker in bepaalde sectoren? 

Daar is iets voor te zeggen, maar hangt ook wel af van sector tot sector. 

4. Is er niet veel meer bedrijfsbeheer nodig in opleidingen? 

Ook hier is iets voor te zeggen. 

 

 

 

 

 

 Verslaggever: Mathias Vaes 


